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Spørsmål i fylkesutvalet  - Atomvåpenfrie soner 
 
I møteboka frå fylkesutvalet 20.09.17 er det under sak PS 242/17 Open time teke inn følgjande:  
 
 
«Tom Sverre Tomren (MDG) stilte slikt spørsmål: 
 

«I dag 20.07 åpner FN for at medlemslandene kan underskrive forbudsavtalen mot atomvåpen 
(TPNW). Flertallet av FN sine stater har sagt at de vil underskrive avtalen. Norge sin stol var tom 
under avstemningen i FN, noe som i praksis betyr et nei til avtalen. 8 av 10 nordmenn ønsker at 
Norge skal underskrive avtalen. Atomvåpen rammer sivile, det er derfor dypt umoralsk å bidra til å 
legitimere atomvåpen som tilgjengelig militært virkemiddel. For å øke presset på storting og 
regjering kan det være aktuelt for Hordaland fylkeskommune å komme med en uttalelse til 
sentrale styresmakter om å underskrive avtalen. En annen strategi kan være et symbolsk vedtak 
om at Hordaland skal være atomvåpenfritt.  
 
Spørsmålet er todelt:  
1. Er det noe juridisk til hinder for at fylkestinget kan komme med denne type uttalelser. 
2. Kan en få opplyst om noen kommuner eller fylkeskommuner i Norge har gjort vedtak om at 

de skal være atomvåpenfrie soner.»  
 

Fylkesrådmannen svarte at fylkestinget kan gje fråsegn om det dei ønskjer (spørsmål 1). Det vil kome svar 
på spørsmål 2 seinare». 
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